
  

Επίκαιρη Ερώτηση «Μαρούσι Αδέσμευτη Φωνή» 

Κώστα Δραγάτη, Δημοτικού Συμβούλου. 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου 27.02.24 

Απολογισμός διμήνου δημοτικής διοίκησης. 

 

ΚΑΖΙΝΟ – MALL  

Είναι γνωστή η προσπάθεια μετεγκατάστασης του Καζίνο Πάρνηθας στο Μαρούσι, με τη δημιουργία ενός 

πολυχώρου, ενός ΚΑΖΙΝΟ - MALL, όπως το ονομάζει η παράταξή μας.  

Είναι επίσης γνωστό το ότι ο Δήμος Αμαρουσίου αρνήθηκε ήδη δύο φορές να ασκήσει αίτηση ακύρωσης στο 

ΣτΕ για να αποτρέψει την προσπάθεια αυτή, αντίθετα από τον Δήμο Χαλανδρίου.  

Πρόσφατα οι δήμαρχοι των βορείων προαστίων (μεταξύ των οποίων και φιλοκυβερνητικοί), με πρωτοβουλία 

του δημάρχου Ηρακλείου κ. Μπάμπαλου, διατράνωσαν την αντίθεσή τους στο ενδεχόμενο να μετεγκατασταθεί 

το Καζίνο - MALL στην πόλη μας, και η απουσία του κ. Δημάρχου Αμαρουσίου ήταν εκκωφαντική.  

Ζητούμε τη λογοδοσία σας στα παρακάτω : 

 

1) Γιατί δεν προωθήθηκε ως πολιτική η ολοκλήρωση της πολεοδόμησης της περιοχής Δηλαβέρη ώστε αφενός 

να μη χαθεί τράπεζα γης και αφετέρου να εισπραχθούν οι οφειλόμενες εισφορές σε γη και χρήμα από τα 

ιδιωτικά νοσοκομεία, παρά παρουσιάζεται η μετεγκατάσταση του καζίνο - MALL ως ο μόνος δήθεν τρόπος 

είσπραξης των οφειλών αυτών;  

2) Δεδομένης της βέβαιης κυκλοφοριακής επιβάρυνσης της περιοχής Αγ. Φιλοθέης από την επιχειρουμένη 

μετεγκατάσταση του καζίνο - MALL, ποια η αντίδραση του Δήμου Αμαρουσίου στην διάταξη του ΠΔ 36/2023 

αρ. 13 παρ. 3β, σύμφωνα με την οποία πάρκινγκ στο  ΟΤ ΚΧ 144 θα κατασκευάσει ο Δήμος Αμαρουσίου; 

(“β. Ειδικά στο Ο.Τ. ΚΧ 144 επιτρέπεται η δημιουργία υπόγειου χώρου στάθμευσης, ο οποίος αξιολογείται 

σε επόμενο στάδιο και κατασκευάζεται από τον Δήμο Αμαρουσίου”).  

3) Ποιο το περιεχόμενο της συνάντησης του κ. Δημάρχου με τους εκπροσώπους της εταιρίας του Καζίνο 

Πάρνηθας στις 3.2.2020;  

4) Γιατί  η Διαπαραταξιακή Επιτροπή κατά του Καζίνο Πάρνηθας δεν συνέχισε τις εργασίες της;  

5) Γιατί ο κ. Δήμαρχος δεν συμμετείχε στην πρόσφατη συνάντηση των ομολόγων του ενάντια στο Καζίνο - 

MALL;  

6) Ποια η θέση του Δήμου Αμαρουσίου για την ΜΠΕ που κατέθεσε προς διαβούλευση η εταιρία του Καζίνο; 

Γιατί ο Δήμος δεν συμμετείχε στη διαβούλευση; Γιατί δεν παραδόθηκε η ΜΠΕ στις παρατάξεις του 

Δημοτικού Συμβουλίου κατά τον χρόνο διαβίβασης της στο Δήμο;  
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